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Miljöpartiet är inte emot att ha en diskussion med myndigheter om att 
placera verksamheter i Trelleborg. Det är en positiv signal att visa att 
Trelleborg är en ort även för statliga etableringar. Däremot är vi högst 
tveksamma till att lokalisera verksamheter i vår kommun som tar mycket 
mark i anspråk. När Trelleborg växer måste det växa smart. Vi måste värna 
våra kulturmiljöer, vårt vackra söderslätt, Sveriges bästa jordbruksmark. 
Den matproduktion som finns kvar i Sverige måste bevaras. Det är en 
säkerhetsfråga. Ett förvar, likt ett fängelse som också diskuteras, ger väldigt 
få arbete i förhållande till yta. Efter en diskussion med Migrationsverket, där 
vi förhoppningsvis får ersättning för de kostnader kommunen tagit efter 
sommarn 2015, har vi väldigt svårt att se Trelleborg som en lämplig 
kommun att placera ett förvar.
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